
Social- og Ældreudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 4. maj 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 397
I lyset af, at ministeren sagde på samråd i Social- og Ældreudvalget den 3.maj 2022 om 
udsatte borgeres adgang til kontanter pegede på Århus kommunes nye vedtagelse af et 
udbudskrav i kommunens udbud af bankforretning som en mulig løsning på problemerne 
med udsatte borgeres adgang til kontanter, og i lyset af, at et sådant krav kun vil pålægge 
én bank at sikre en løsning, hvordan vil ministeren så sikre, at de øvrige banker, som 
ikke varetager kommunens bankforretninger, også vil sikre, at deres kunder, der ikke har 
hævekort, får adgang til at hæve kontanter?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipper (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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